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PROTOKÓŁ Nr  19/2021 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 26 stycznia 2021 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji  –  Marzena Murawska 
Protokolant            - Joanna Kosior 
 
  
Przewodnicząca Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2021 . 

 
2. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań w 

zakresie kultury w 2021 roku. 
 
3. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Wierzbica zadania 

z zakresu kultury w 2021 roku. 
 
4. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań 

z zakresu kultury w 2021 roku. 
 
5. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadania z 

zakresu kultury w 2021 roku. 
 
6. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej w wysokości 6.688 zł. na realizację zadania własnego Miastu i Gminie 
Skaryszew pn.: Skaryszewski Jarmark Koński – Koncert „Estrada Folkloru” 
w Skaryszewie. 

 
7. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej w wysokości 6.000 zł. na realizację zadania własnego Gminy Jedlińsk pn.: 
- Widowisko Obrzędowe „Ścięcie Śmierci” w Jedlińsku. 

 
8. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej oraz warunków  i sposobu ich przyznawania. 

 
9. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2021 roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. 

 
10. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyłączenia szkół z Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach oraz rozwiązania Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego  w Chwałowicach im. Bohaterów Ziemi Iłżeckiej w 
Chwałowicach.  
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11. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Chwałowicach oraz przeniesienia kształcenia  na kwalifikacyjnych 
kursach zawodowych z Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego im. Bohaterów 
Ziemi Iłżeckiej do Centrum Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach.  

 
12. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia  Specjalistycznej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej  w Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża. 
 
13. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia Zespołu Szkół i Placówek w 

Chwałowicach.  
 
14. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w 

Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża. 
 
15. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża.  
 
16. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża.  
 

17. Spotkanie ze Związkami Zawodowymi w/s rozwiązania CKZiU w Chwałowicach, 
likwidacji LO i LO dla dorosłych oraz utworzenia CKZ i Zespołu Szkół i Placówek.  

 
18. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Opracowanie i przyjęcie planu pracy 
Komisji na rok 2021 . 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że został przygotowany plan pracy komisji na 2021 
rok. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony plan pracy Komisji 
na 2021 rok. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2021 roku. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że przedłożony projekt 
uchwały dotyczy powierzenia Miastu Pionki zadań publicznych powiatu w zakresie organizacji 
festiwali, przeglądów twórczości oraz turniejów wiedzy w 2021 roku. Powiat Radomski 
powierza Miastu Pionki organizację następujących imprez kulturalnych: 
 

1. XXIII Sobótki, Janki, Wianki  –  8 000 zł, 
2. Formatowanie XXI - Artyści Powiatu Radomskiego - 2 000 zł, 
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3. XXII Dzień Ziemi  – 2 500 zł, 
4. Taneczne Mikołajki Ziemi Radomskiej o Puchar Starosty – 3 000 zł, 
5. Poetycka Jesień- warsztaty, konkurs recytatorski, koncert poezji śpiewanej – 5 000 zł, 
6. XIV Powiatowy Dzień Animatora Kultury – 7 000 zł, 
7. Przegląd Amatorskiej Twórczości Artystycznej (dzieci, młodzież, dorośli, seniorzy) – 1 

100 zł, 
8. „Idolek 16” – Powiatowy Konkurs Wokalny  - 2 000 zł, 
9.  XX Ogólnopolski Turniej Recytatorski Literatury Klasycznej im. Jana Kochanowskiego 

– 2 000 zł,  
10.  „Lew do Panny” – VIII Powiatowy Koncert Młodzieżowych Zespołów Muzycznych -  4 

000 zł, 
11.  XXII Dzień Seniora  - 1 500 zł 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Gminie Wierzbica zadania z zakresu kultury w 2021 roku. 
 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że przedłożony projekt 
uchwały dotyczy powierzenia  Gminie Wierzbica zadania publicznego powiatu w zakresie 
organizacji „Przeglądu Dorobku Artystycznego Mieszkańców Powiatu”. Na realizację 
zadania, o którym mowa Gmina Wierzbica otrzyma od Powiatu Radomskiego dotację celową 
w wysokości 6 000 zł. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań z zakresu kultury w 2021 roku. 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że kolejny niosek 
dotyczy powierzenia  Miastu i Gminie Iłża zadań publicznych powiatu w zakresie organizacji 
festiwali, przeglądów twórczości artystycznej oraz turniejów wiedzy w 2021 roku. Powiat 
Radomski powierza Miastu i Gminie Iłża organizację następujących imprez kulturalnych: 
1. Ogólnopolskie Spotkania z Balladą  - 3 000 zł,  
2.  Przegląd Twórczości Artystycznej Mieszkańców Domów Pomocy Społecznej oraz 
Niepełnosprawnych Dzieci i Młodzieży – 3 500 zł, 
3. Turniej Rycerski – 5 000 zł, 
4. Rekonstrukcja Historyczna Bitwy pod Iłżą – 2 000 zł,  
5. Festiwal Artystyczny Dzieci i Młodzieży „Słowo i Piosenka” – 2 500 zł,  
6. Ogólnopolski Plener Malarski „Zabytki Powiatu Radomskiego” – 2 273 zł, 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadania z zakresu kultury w 2021 roku. 
 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że projekt uchwały 
dotyczy powierzenia Miastu Pionki wykonanie zadania publicznego Powiatu z zakresu kultury, 
dotyczącego organizacji w 2021 roku „Pikniku Rodzinnego w Pionkach”. Na realizację 
zadania, o którym mowa Miasto Pionki otrzyma od Powiatu Radomskiego dotację celową w 
wysokości 50 000 zł. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 6.688 zł. na 
realizację zadania własnego Miastu i Gminie Skaryszew pn.: Skaryszewski Jarmark Koński 
– Koncert „Estrada Folkloru” w Skaryszewie. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że projekt uchwały 
dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Radomskiego pomocy finansowej Miastu i Gminie 
Skaryszew w kwocie 6 688,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego 
gminy w zakresie kultury pn. Skaryszewski Jarmark Koński – Koncert „Estrada Folkloru” 
w Skaryszewie. Pomoc finansowa, o której mowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej 
ze środków budżetu na 2021 rok. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 6.000 zł. na 
realizację zadania własnego Gminy Jedlińsk pn.: - Widowisko Obrzędowe „Ścięcie Śmierci” 
w Jedlińsku. 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że projekt uchwały 
dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Radomskiego pomocy finansowej Gminie Jedlińsk w 
kwocie 6 000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie 
kultury pn. - Widowisko Obrzędowe „Ścięcie Śmierci” w Jedlińsku. Pomoc finansowa, o 
której mowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu na 2021 rok. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wszystko to się wydarzy pod 
warunkiem, ja pandemia ustąpi, jak wrócą normalne czasy. Imprezy są zaplanowane jak rok 
temu o tej porze, ale wtedy nie planowali COVID, i teraz nic nie planują. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca dodał, że niczym nie ryzykują, jeśli 
pieniądze nie zostaną wykorzystane to nie są wydatkowane, ale zabezpieczyć je należy. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  i sposobu ich przyznawania. 
 
Przewodnicząca Komisji odczytała przedłożony projekt uchwały dotyczący określenia 
rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Przewodnicząca NSZZ Solidarność w Iłży Anna Mazur zapytała, dlaczego jest tak duża 
dysproporcja między przekazanymi środkami dla CKZiU w Pionkach i Zespołu Szkół w 
Pionkach w porównaniu do innych jednostek?. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk powiedział, że wynika to z 
zapotrzebowania z ilości zatrudnionych nauczycieli. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 

Przystąpiono do realizacji punktu  9 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za doskonalenie 
nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że przedłożony projekt 
uchwały dotyczy ustalenia planu dofinansowania  form doskonalenia  zawodowego nauczycieli 
oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku  za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Radomski. Uchwała została przygotowana w porozumieniu z 
dyrektorami szkół i placówek powiatu radomskiego, którzy przekazali swoje uwagi dotyczące 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia nauczycieli oraz propozycje 
specjalności i formy kształcenia w 2021 r.  

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10  porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyłączenia szkół z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Chwałowicach oraz rozwiązania Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  w 
Chwałowicach im. Bohaterów Ziemi Iłżeckiej w Chwałowicach.  
 

Dyrektor Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że kolejne punkty porządku 
obrad będą dotyczyły projektów uchwał dotyczących rozwiązania i  wyłączenia szkół z CKZiU 
w Pionkach. Uchwały te będą porządkować całą sytuację i po 1 września br. po zakończonym 
remoncie szkoła będzie nosiła nową nazwę, a późną wiosną zostanie ogłoszony konkurs na 
Dyrektora Placówki.  

Prezes ZNP w Iłży Alina Nowacka odniosła się najpierw do wcześniejszej uchwały 
porządkującej określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
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przyznawania. Podziękowała  za uporządkowanie kwestii jeśli chodzi o dodatek zdrowotny na 
leczenie nauczyciela a do tej pory był przyznawany dla szkoły. Następnie powiedziała, że jeśli 
chodzi o kolejne punkty to bardzo dobrze zna Chwałowice i warunki pracy jakie tam są 
rzeczywiście jest tam 16 uczniów i nie ma tam szans na to by tych uczniów przybyło, szkoła 
robiła co mogła a pandemia jeszcze bardziej to utrudniła. Powiedział, że ta szkoła pomału 
umierała naturalną śmiercią. Widzi ogromną potrzebę istnienia tej placówki, cieszy ją fakt, że 
zostanie utworzona poradnia psychologiczno pedagogiczna tylko dla tego ośrodka. Uważa , że 
jest potrzeba przekształcenia, uporządkowania tej szkoły i trzeba zrobić to tak jak potrzeba. 
Jeśli chodzi o pracowników ze szkoły CKZiU to pracownicy znaleźli by zatrudnienie w CKZ 
a jeżeli nie to mogli by podjąć pracę w  nowej placówce.  Powstanie Zespołu Szkół i Placówek 
jest bardzo trafne, wymaga dużo pracy ale obecna pani dyrektor na pewno z tym sobie poradzi. 

Przewodnicząca NSZZ Solidarność w Iłży Anna Mazur powiedziała, że również związana 
jest ze szkołą w Chwałowicach. Pamięta czasy świetności tej szkoły. Zmiany są jak najbardziej 
potrzebne, trzeba wszystko uporządkować. Oczywiście likwidacja budzi niepokoje i rodzi 
pewne pytania. Powiedziała, że zastanawia się nad tym, co będzie z tym majątkiem jeśli chodzi 
o sprzęt itp.?. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że to wszystko zostaje. 
Pracownicy przechodzą, a plan jest taki , że dyrektor powoła swojego zastępcę, który będzie 
się znał na gospodarstwie. 

Przewodnicząca NSZZ Solidarność w Iłży Anna Mazur powiedziała, że będzie się temu 
przyglądać, czy nie zostaje wyprzedawany majątek itd. 

Starosta Radomski Waldemara Trelka powiedział, że to nie jest tak , że dziś ewolucyjnie 
robią to co będą robić. To co robią w tej chwili powinno się wydarzyć 3-5 lat temu. To jest 
skandal czego nie zrobiono, jak brakowało odpowiedzialności, wiedzy, umiejętności oraz 
dobrej woli. Kompetencji, braku nadzoru jego poprzednika Mirosława Ślifirczyka, to skandal, 
ale dają radę. Powiedział, że szkołę powołali i jednocześnie ją remontują, bo 4,5 mln zł 
wkładają w nią, a 2,5 mln zł dostali dzięki mądremu zarządzaniu, dobremu wnioskowi i tego 
co trzeba było wykonać, żeby te 2,5 mln zł otrzymać. 2,5 mln zł są faktem, a nie było to takie 
oczywiste i z pewnością przeznaczą jeszcze dodatkowe pieniądze, dostosowując różnego 
rodzaju niezbędne elementy jak np. widna, pomoce dydaktyczne, naukowe do tego,  aby szkoła 
w Chwałowicach była „takim cukierkiem” i żeby tych dzieci było tam więcej. Jest taki potencjał 
jeśli chodzi o dzieci to obiektywnie trzeba stwierdzić, że jest szansa na takie szkoły, ale trzeba 
było to zrobić kilka lat temu. Jeśli chodzi o majątek to powiedział, że był tam na miejscu 
rozmawiał z mieszkańcami. Zanim tam pojechał dokładnie miał takie pytania, sugestie, a na 
końcu rozczarowanie, czy nie sprzeda tych mieszkań? itp. Powiedział, że kilkanaście lat temu 
została podpisana umowa, że jeden korzysta a drugi ma figę z makiem, 80 tyś. zł – dopłaty 
bezpośrednie szły do Centrum Doradztwa Rolniczego a nie do powiatu i szkoły. Jest potencjał 
i nie lada wyzwanie, a w rzeczywistości niewiele się działo na tych gospodarstwach 
pokazowych.  Sprzęt nie był i nie jest należycie opisany i skatalogowany. Jest wiele kwestii do 
których można się przyczepić. Jednak cieszy się, że obecna pani dyrektor zajmie się 
uporządkowaniem tej placówki i ma ona  szansę się pokazać i zaistnieć. 

Przewodnicząca NSZZ Solidarność w Iłży Anna Mazur powiedziała, że podziela zdanie 
pana Starosty odnośnie zaniedbań dotyczące tej placówki. Dodała, że szkoła od wielu lat nie 
ma szczęścia do takiego prawdziwego dyrektora. Faktycznie takie kroki trzeba było poczynić 
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kilka lat temu. Zapytała, co to znaczy, że jeden z bloków będzie oddany pod użyteczność 
szkoły?. 

Starosta Radomski Waldemara Trelka odpowiedział, że przede wszystkim muszą odgrodzić 
szkołę od części mieszkalnej, wydzielić drogę do dojazdu do budynków. Powiedział, że jeden 
blok chcą zatrzymać, ponieważ chcą przeznaczyć go na mieszkania usamodzielniające dla 
uczniów. Dodał, że to są cztery budynki w tym 19 najemców, z których większość ma umowy 
na czas nieokreślony, 2-3 osoby na czas określony. Poinformował tych mieszkańców, o tym, 
że ma upoważnienie od Zarząd Powiatu, że mogą kupić z 20% bonifikatą mieszkanie, 
wydzieloną drogę  oraz miejsce na garaże. Oczywiście, jeśli  nie będą chcieli wykupić tych 
mieszkań to nadal mogą mieszkać na tych samych warunkach, ale z uwzględnieniem zmian 
dotyczących drogi i miejsc garażowych. 

Przewodnicząca NSZZ Solidarność w Iłży Anna Mazur powiedziała, że dziękuje za 
odpowiedź pana Starosty i trzyma za słowo. Nie ukrywa, ze po tym spotkaniu w Chwałowicach 
wśród mieszkańców burza była ogromna, że się martwią, a większość tych mieszkańców nie 
stać na wykupienie na własność tego mieszkania.  

Przewodniczący Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność – 80 Pracowników 
Oświaty i Wychowania w VII LO w Radomiu Andrzej Stępnikowski powiedział, że 
Starosta, który mówił o  możliwościach, że szkolnictwo specjalne ma określone potrzeby, 
zostały wyjaśnione pewne rzeczy  i jak najbardziej popiera te zmiany. Ma nadzieję , że wpłyną 
one pozytywnie na działalność tej placówki. Młodzieży przybywa, a tego typu placówki nie 
było a potrzeba jest. 

Prezes ZNP w Iłży Alina Nowacka powiedziała, że po rozmowie z panią Dyrektor, wie , że ta 
placówka będzie miała swoich podopiecznych. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przedłożony projekt uchwały dotyczył wyłączenia 
szkół z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach oraz rozwiązania 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  w Chwałowicach im. Bohaterów Ziemi 
Iłżeckiej w Chwałowicach.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego, Technikum, Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych oraz Szkoły Policealnej w Chwałowicach z Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach  oraz rozwiązania Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach wynika z potrzeby 
uporządkowania i dostosowania oferty edukacyjnej do potrzeb środowiska zgodnie z 
obowiązującym stanem prawnym oraz przeprowadzenia pierwszego etapu reorganizacji szkół 
i placówek funkcjonujących pod adresem Chwałowicach 247, 27-100 Iłża. Wyłączenie 
poszczególnych szkół z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach  
związane jest  ze stanowiskiem Ministerstwa Edukacji Narodowej w sprawie dokonywania 
zmian w rejestrze Szkół i Placówek Oświatowych (RSPO). Ministerstwo apeluje do organów 
prowadzących o dokonanie likwidacji tych szkół, które nie funkcjonują, a są zarejestrowane w 
RSPO w jednostkach samorządu terytorialnego. Dokonanie likwidacji jest jednak możliwe po 
uprzednim wyłączeniu wymienionej szkoły ze struktury Centrum Kształcenia Zawodowego I 
Ustawicznego w Chwałowicach. Analogiczna sytuacja będzie miała miejsce w przypadku 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych, które zakończy działalność 31 sierpnia 2021 r. z 
powodu braku słuchaczy. Wyłączenie z Centrum  Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Chwałowicach Szkoły Policealnej,  nie wpłynie na możliwość dalszej działalności szkoły, która 
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w kolejnym etapie reorganizacji szkolnictwa w Chwałowicach zostanie włączona do nowo 
powstałego Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. Mienie tj. budynki, wyposażenie,  
maszyny i urządzenia, a także grunty rozwiązywanego Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach przejmuje Zespół Szkół i Placówek w Chwałowicach. 
Pracownicy  Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach z dniem 1 
września 2021 r. staną się  pracownikami Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach.   

Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach oraz 
przeniesienia kształcenia  na kwalifikacyjnych kursach zawodowych z Centrum Kształcenia 
Zawodowego  i Ustawicznego im. Bohaterów Ziemi Iłżeckiej do Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Chwałowicach.  
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała,, że kolejny punkt dotyczy projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Centrum Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach oraz 
przeniesienia kształcenia  na kwalifikacyjnych kursach zawodowych z Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego im. Bohaterów Ziemi Iłżeckiej do Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Chwałowicach.  

 
Z dniem 1 września 2021 r. zakłada się publiczną placówkę kształcenia zawodowego: Centrum  
Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach z siedzibą Chwałowice 247, 27-100 Iłża. 
Zobowiązuje się i upoważniania Starostę Radomskiego do dokonania czynności niezbędnych  
do przeniesienia kształcenia w zawodach: pszczelarz, kucharz, informatyk, rolnik, technik  
administracji na kwalifikacyjnych kursach zawodowych z Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chwałowicach  do Centrum Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach, 
zawiadomienia słuchaczy oraz Mazowieckiego Kuratora Oświaty na 6 miesięcy przed 
terminem  przeniesienia. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie utworzenia  Specjalistycznej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  w 
Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała,  że przygotowany projekt uchwały dotyczy utworzenia 
z dniem 1 września 2021 roku Specjalistycznej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  w 
Chwałowicach. Poradnia będzie znajdować się wewnątrz Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. Poradnia ta będzie się zajmować również diagnozowaniem dzieci z 
autyzmem. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 13  porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie utworzenia Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach.  
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przedłożony projekt uchwały dotyczy utworzenia 
Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach z dniem 1 września 2021 r. W skład Zespołu Szkół 
i Placówek w Chwałowicach wchodzą: 

1) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Chwałowicach, 

2) Specjalistyczna Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Chwałowicach, 

3) Szkoła Policealna w Chwałowicach, 

4) Centrum Kształcenia Zawodowego w Chwałowicach. 

Pracownicy  Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach z dniem 1 
września 2021 r. stają się  pracownikami Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach.  

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14  porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-
100 Iłża. 
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że następny projekt uchwały dotyczy zamiaru 
likwidacji Technikum w Chwałowicach. Podejmuje się zamiar likwidacji z dniem 31 sierpnia 
2021 r. Technikum w Chwałowicach, poprzez zaniechanie naboru uczniów do klas I na rok 
szkolny 2021/2022 . 

Zobowiązuje się i upoważniania Starostę Radomskiego do dokonania czynności niezbędnych  
do przeprowadzenia likwidacji, w szczególności wystąpienia do Mazowieckiego Kuratora 
Oświaty o opinię dotyczącą zamiaru likwidacji Technikum w Chwałowicach. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15  porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Chwałowicach, Chwałowice 247, 27-100 Iłża. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przedłożony projekt uchwały dotyczy zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  w Chwałowicach. Podejmuje się zamiar 
likwidacji z dniem 31 sierpnia 2021 r. Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych 
w Chwałowicach, poprzez zaniechanie naboru uczniów do klas I na rok szkolny 2021/2022 
.Zobowiązuje się i upoważniania Starostę Radomskiego do dokonania czynności niezbędnych 
do przeprowadzenia likwidacji, w szczególności  zawiadomienia o zamiarze likwidacji szkoły 
słuchaczy oraz wystąpienia do Mazowieckiego Kuratora Oświaty o opinię dotyczącą zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Chwałowicach. 
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Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16  porządku obrad – Zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Chwałowicach, 
Chwałowice 247, 27-100 Iłża.  
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przygotowany projekt uchwały dotyczy zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Chwałowicach. Podejmuje się zamiar likwidacji z 
dniem 31 sierpnia 2021 r. Liceum Ogólnokształcącego w Chwałowicach, poprzez zaniechanie 
naboru uczniów do klas I na rok szkolny 2021/2022 oraz zapewnienie uczniom klasy II 
możliwości kontynuowania nauki  w szkole tego samego typu. Zobowiązuje się i upoważniania 
Starostę Radomskiego do dokonania czynności niezbędnych do przeprowadzenia likwidacji, w 
szczególności zapewnienia uczniom Liceum Ogólnokształcącego możliwości kontynuowania 
nauki w innej szkole tego samego typu, zawiadomienia o zamiarze likwidacji szkoły rodziców 
uczniów, a w przypadku uczniów pełnoletnich– tych uczniów oraz wystąpienia do 
Mazowieckiego Kuratora Oświaty o opinię dotyczącą likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 
w Chwałowicach. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 17  porządku obrad – Spotkanie ze Związkami 
Zawodowymi w/s rozwiązania CKZiU w Chwałowicach, likwidacji LO i LO dla dorosłych 
oraz utworzenia CKZ i Zespołu Szkół i Placówek.  
 

Powyższy punkt został zrealizowany przed przystąpieniem do opiniowania uchwał 
dotyczących likwidacji szkół w Chwałowicach. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Prezes ZNP w Iłży Alina Nowacka zwróciła się do Starosty z prośbą nad pochyleniem się nad 
regulaminem wynagradzania  nauczycieli. Powiedziała, że dodatki dotyczące placówek 
specjalnych są drastycznie niskie. Wychowawcy wykonują naprawdę ogromną pracę, dlatego 
zwraca się z prośbą o docenienie tej ciężkiej pracy. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że ma świadomość tego i trzeba o tym 
pomyśleć kompleksowo. 
 
 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 19 posiedzenie 
o godz.15:15. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                          Marzena Murawska 


